
 

 

Bespreekpunten Isebrandtsheerd 
 
De fracties SP en 100% Groningen willen graag de volgende punten met de commissieleden 
bespreken:  
 
1. De 34 adressen die de brief van de Bewonersbelangengroep Isebrandtsheerd hebben 

ondertekend zijn het niet eens met de huidige eerste bouwplannen. Zijn voelen zich onterecht 
niet betrokken bij de totstandkoming van deze plannen. De Bewonersbelangengroep 
Isebrandtsheerd hebben zelf goede plannen en ideeën voor de grond van het voormalig 
gebouw WIJ Beijum/ Heerdenhoes. Zijn de commissieleden bereid om de huidige eerste 
bouwplannen te schrappen en te starten met gesprekken en bijeenkomsten waarin bewoners 
zelf met plannen en ideeën kunnen komen?  

 
2. De Bewonersbelangengroep Isebrandtsheerd geven in de brief aan dat de huidige 

bouwplannen nu te groot en te dicht op de bestaande bebouwing gepland is. Zijn de 
commissieleden bereid om minder bebouwing toe te staan en mogelijk te maken?  

 
3. Hebben commissieleden contact gehad met de Bewonersbelangengroep Isebrandtsheerd? 

Wat zijn volgens commissieleden de redenen waarom bewoners zich in het participatieproces 
gepasseerd voelen? En wat is volgens commissieleden de reden dat er bij bewoners andere 
verwachtingen zijn gewekt?  


